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Bakgrund
Enligt tidigare kassören Agnes Rajnak tog det orimlig tid att bokföra favören som medlemmen Johanna
Nylén fick när hon önskat befrielse från påslag på varor till sitt nystartade bageri Utgårds. På styrelsemöte i
maj tog styrelsen därför beslutet att i stället ge Johanna en summa pengar för året. Samt att gå vidare med
det på mötet väckta förslaget om att inrätta ett nyföretagarstöd. Undertecknade fick i uppdrag att arbeta
fram ett första förslag till ett stöd  eller stipendium, hur det nu ska formuleras. Vi föreslår nedan ett
stipendium, för årlig utdelning.

Vi föreslår
- att inköpsföreningen inrättar ett stipendium att delas ut årligen i föreningens namn.
- att stipendiet kan sökas av privatperson eller nystartat företag, som verkar i enlighet med

föreningens syfte, namn och stadgar.
- att samma person kan få stipendiet högst två år i rad.
- att stipendiet annonseras ut årligen.
- att stipendiet infogas i styrelsens och föreningens årsrutiner, exempelvis med annons i feb-mars,

beredning i styrelsen samt årsmötets beslut i april. Utdelning i juni.
- att stipendiesumman inledningsvis blir på 1.000 kr med möjlighet att höja
- att utdelningen sker i form av en ceremoni med festliga förtecken, pressrelease går ut.
- att ett gåvodiplom utformas.
- att kriterierna inte görs för precisa. Ett stipendium idag kan tyckas lämpat som ett lokalt stöd, men

i framtiden kan föreningen tänkas vilja, och kunna, bidra till att stödja en intressant verksamhet
någon annanstans i världen. Det senare medför skattetekniskt nya frågor.

- att en arbetsgrupp tillsätts med uppgift att i samråd med styrelsen föra processen vidare med
målet att dela ut stipendiet första gången 2022.

- att frågan om inrättande av ett stipendium eller motsvarande, se nedan, läggs fram för beslut på
medlemsmöte hösten 2021.

Frågor att tas upp innan beslut tas
- Är det en bra idé att stipendiet utlyses? Eller ska medlemmarna hellre komma med förslag? Eller

ska vi ha en arbetsgrupp som väljer?
- Är förslaget ovan ett bra sätt att ge stöd och samtidigt sprida kännedom om föreningen?
- Ska föreningen kanske hellre inrätta ett vistelsestipendium/residens, där en person får boende

under en period på sommaren samt inskolning i föreningens verksamhet och nätverk, från odlare
till butik?

Vad vi än väljer menar vi att stödet/stipendiet ska vara ett uttryck för föreningens vilja. Det handlar om att
gå utöver det egna, att föreningen blir värd för ett utåtriktat initiativ samt att använda våra resurser till att
stödja något vi finner angeläget. Vår uppfattning är att ett stipendium vore väl förenligt med föreningens
syfte och mål och namn samt att det skulle bidra till att skapa stolthet och medvetenhet om vad vi har och
vad vi sedan starten strävat med.
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